

KENYATAAN TAWARAN
No. Sebut Harga: PDHL.29/2020

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat Bumiputera yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang berkaitan:

<i>Kod Bidang</i>	<i>Keterangan</i>
020601	Alatulis (Tidak termasuk borang dan semua jenis Kertas)

serta masih sah tempoh lakunya dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut:

**“MEMBEKAL DAN MENGHANTAR BEKALAN TONER BAGI KEGUNAAN
PEJABAT DAERAH/TANAH HULU LANGAT”**

2. Dokumen sebut harga boleh dibeli dengan harga **RM30.00** secara serahan tangan di **Tingkat 2, Bahagian Khidmat Pengurusan, Kompleks Pentadbiran Pejabat Daerah/Tanah Hulu Langat, Bangunan Hisamuddin Alam Shah, Pusat Bandar 1, Seksyen 9, 43650 Bandar Baru Bangi, Selangor Darul Ehsan** mulai **24 Februari 2020 (Isnin)** bermula jam **2.30 petang**.

3. Dokumen sebut harga yang dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri serta ditandakan no. sebut harga di sebelah kanan atas sampul surat. Dokumen sebut harga tersebut mestilah sampai sebelum **06 Mac 2020 (Jumaat)** jam **12.00 tengah hari** dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di **Tingkat 2, Bahagian Khidmat Pengurusan, Kompleks Pentadbiran Pejabat Daerah/Tanah Hulu Langat, Bangunan Hisamuddin Alam Shah, Pusat Bandar 1, Seksyen 9, 43650 Bandar Baru Bangi, Selangor Darul Ehsan**. Setiap tawaran harga adalah sah bagi tempoh 90 hari dari tarikh peti sebut harga ditutup.

4. **Bukti penghantaran tidak dianggap sebagai bukti penerimaan** dan semua kos berkaitan dengan tawaran sebut harga di atas adalah menjadi tanggungjawab kontraktor terbabit. **Pejabat Daerah/Tanah Hulu Langat** tidak tertakluk menerima mana-mana tawaran terendah/tertinggi atau sebarang tawaran. **Pejabat Daerah/Tanah Hulu Langat** berhak untuk membatalkan atau menunda atau menggantung tawaran di atas sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tawaran tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut.

Sekian, terima kasih.

“SELANGOR MAJU BERSAMA”
“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,


(MUHAMAD FARHAN BIN IBRAHIM)

Ketua Penolong Pegawai Daerah (Khidmat Pengurusan)

b.p.: Tuan Pegawai Daerah
Hulu Langat